



香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員
Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人：
Joint Honorary Patron:

施德論先生
Mr. John E. Strickland

楊孝華先生
Mr. Howard Young

義務法律顧問：
Honorary Legal Advisor:

車偉恒律師
Mr. Allen W.H. Che

致各會員

原定於2019年1月20日於牛寮舉行的「2018/2019色級定向活動」因為當日場地已有其他機構進行活動，基於保育環境及安全考慮而被漁農自然護理署退回相關申請。

總會與協辦屬會及賽事主任正商討補賽安排，補賽將暫定於4月上旬，有關資訊將稍後公佈。

香港定向總會

To all members

"Colour Coded Event 2018/19" is originally scheduled on the 20th January 2019 in Ngau Liu, Tsuen Wan. Because the venue is already hosting another event, the Agriculture, Fisheries and Conservation Department has rejected our permit application based on environmental preservation precautions and safety considerations.

The Orienteering Association and our organizing affiliates are discussing rescheduling arrangements, the tentative date for the postponed event is set in early April, updated information will be published soon.

Orienteering Association of Hong Kong